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Београд - Посланик ДСС Ђорђе Вукадиновић рекао је новинарима у парламенту да се
осећа као "Алиса у земљи чуда" - сатима се расправља о нечему о чему су сви сагласни. 

  

  

"Ово је један од тих дана у скупштини када се човек пита да ли нешто није у реду са њим
или са свима осталима", рекао је Вукадиновић, а затим образложио:

  

"Већ неколико сати се води жучна расправа о нечему о чему се заправо сви слажемо.
Општи став је да се изађе у сусрет студентима и постдипломцима, само се расправља
чији ће амандман бити прихваћен".

  

Вукадоновић каже да разуме разлике и потребу да се афирмише политика, а да се о
конкретним стварима, о којима се данас расправља у скупштини, слажу сви у сали.

  

У Скупштини Србије у току је расправа у појединостима на предложене измене Закона о
високом образовању којима ће такозваним старим студентима продужава рок за
завршетак школовања, а усвојен је амандман који ће то омогућити и студентима
магистарстких и докторских студија.

  

(Танјуг)
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